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1. En primer lloc eh, es dirli a 

Rafa de compromis, el 

significat d’Alusió, 

“Referencia o mención que 

se hace a una persona sin 

nombrarlos de forma 

expresa o mencionándolos 

de manera breve.” No se, 

m’agradaria que foren mes 

justs i el senyor alcalde 

m’agradaria que paraules 

com apunten, escriban, 

aprenguen, que intentaren 

ser lo mas respetuosos 

posible, que jo crec que 

per aixo el ple se va un 

poquet de les causes no?  

2. Després tenim altre ple 

que va en cuant al 

ajuntament, especialment 

als mitjans de 

comunicació, i al asesor, 

bueno asesors de 

protocolo i relacions 

institucionals, si son ells 

els que s’encarreguen, 

perque l’ajuntament l’altre 

día vam fer el acte de la 

policia i els regidors en la 

oposició vam estar 

comentant i ja no ho dic 

per tindre protagonisme ni 

res mes simplement per 

que acudim i moltes 

vegaes soles ens falta que 

nos fiquen un gomet o que 

nos pixelen en les fotos, 

perque l’altre dia, jo crec 

que va ser un error i si no, 

es va comentar en 

facebook, que clar soles 

havien fotos de regidors 

del partit socialista i 

pasava a un segon o tercer 

plano, els protagonistas 

que son els veïns o en este 

cas eren els policies no? 

No pot ser que en un acte 

aixina tinga mes 

protagonisme l’asesor de 

protocolo i de relacions 

institucionals que 

qualsevol altre vei. Val? 

Per aixo, demanar que 

estigau sobre el tema. 

 
1. En cuant al tema de la pregunta, si que voliem 

saber el tema de les llistes de menjador perque ja 

estan publicades, si s’han tret ya les llistes 

definitives, esta pregunta suponc, que estará zafira 

sobre el tema, i s’hi enca no ho han fet, per que estem 

acabant el primer trimestre ja i no tenim constancia. 

Me ho diu Pedro que ha sigut ara a ultima hora i 

voliem saberho. Que ens ho explicaren 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 
 
 
 
 
 
 
 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 1. Nosaltres teniem un parell de preguntes. Una 
es per a la regidora d’educació, era preguntarli 
que ens han preguntat alguns veins sobre les 
clases de repas, que altres anys començaren 
en octubre i ara estem en Decembre i encara no 
han començat, i.. No es que a vore, antena que 
era d’educació pero si es de juventud a la que 
me tinga que contestar, bueno a la que 
conteste als veins s’han fet ixa pregunta, 
perque no se ha començat perque claro ara 
comencen els examen i n’hi ha gent que 
necesita una aspenteta, no tots son alumnes 
d’excelencia. 

2. I la segon pregunta es per a la regidora 
d’urbanisme, asi crec que no me vaig a 
equivocar, i tambe igual me pot responder el 
regidor d’eixenda perque tambe será de la terra. 
Per a cuan ixos despatxos municipals per als 
grups que representem als veins i veines en 
este ajuntament? 

 
 
 
 
 
 
 
 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
1 Yo tengo tres preguntas que las tengo todavía pendientes 
de contestación, simplemente recordarlas, una es si ya hay 
un proyecto para que se planten los 2030 arboles que se ha 
comentado que se iban a plantar en esta legislatura por el 
incendio que sufrió el Amazona. Otra de las preguntas que 
ya hice en el mes de septiembre octubre creo recordar, 
tengo entendido que gas natural todavía no ha contestado 
sobre los depositos de propano que hay en el municipio, eh 
de los que están o no están siendo utilizados, entonces que 
medidas se van a tomar ya que llevamos esperando esa 
respuesta de parte de gas natural y luego una que me quedo 
pendiente que era cuando la solicitud que se hizo en la 
generalitat valenciana sobre la calificación como bien de 
relevancia local del acueducto romano de porchinos, no se 
en que esta ese proyecto.  

 
 
 

  
 



 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 


